
 6847417-08פקס:    2183060-077טלפון:    mazkirotnitzan@gmail.comמייל:   79287ניצן,  2ת.ד 

 

 
 

 ג' אלול תשע"ח"ד, בס
 2018אוגוסט  14

 

  13.18סימוכין: 
 

 לכבוד 
 מר יאיר פרג'ון 

 ראש המועצה האזורית חוף אשקלון 
 

 שלום רב,  
 

 בענין תפקוד חברת הגינון 13.8.18תאריך מכתבך מ :הנדון
 

פיטורין קבלנו בתדהמה את מכתבך מהיום, )בנוסף להפצת סרטון בקבוצת ווטסאפ( בו אתה מאיים ב
 מידיים של חברת הגינון בישוב.

 

 ומדוע בתדהמה ? 
 –משום שבחרת לנהל את השיח שלך מול מזכיר הישוב בקבוצת ווטסאפ של תושבים  בתדהמה .א

 שהוא כלל אינו חבר בה... טרם פנית אלינו במכתבך זה.
תושבי לא זאת אף זאת, את המכתב הממוען לוועד המקומי הוצאת, במקביל, בתפוצת מייל לכל 

 ניצן.
 גם מכתב זה יופץ לכל הישוב. –אשר על כן 

 שנים )!!!!( אנחנו בשיח מתמיד מול המועצה בכל הנוגע לסוגיית הגינון.  4משום שמזה  בתדהמה .ב
לצערנו אנחנו מנהלים מסע של פגישות בנושא עם כל הגורמים הרלוונטיים במועצה, כולל אותך, 

 שנים. 4כבר למעלה מ 
נה טיוטת מכרז לאחזקת הגינון ביישוב ניצן , יצא מכרז, נערך סיור קבלנים שנים הוכ 4לפני 

ומשום מה עד היום אין קבלן זוכה... )כבר לפני שנתיים !!! בישיבה בפורום גדול אמרת שאתה 
 נדהם לגלות שטרם הסתיים המכרז!(

דך עם מזכיר לפני כשבועיים נקבעה פגישה במשר - ביוזמתנופגישות  2רק בחודש האחרון נערכו 
היישוב על מנת למצוא פתרונות לסוגיה בעייתית זו, פגישה בה ביקשת למחרת בבוקר לקיים סיור 
דחוף בשטח עם מנכ"ל חברת הגינון, מנהלת מחלקת התברואה, יועץ המועצה לענייני גינון ומזכיר 

למרות שהמועד תואם איתך,  –חוץ ממך  היישוב. פגישה בה השכימו קום ונכחו כל המוזמנים,
 הסיור היה ביוזמתך, ונעשה וידוא להגעתך...

גם בעניין סוגיית המים, זה למעלה משנה שמונחת על שולחנך הצעה לפיתרון סוגיית כל הנזילות 
בצנרת הגינון )והתקנת מערכת להשקיה ציבורית ממוחשבת ומבוקרת שתימנע את תופעת 

 ן זה לא מתקבלת על ידך שום החלטה.הנזילות(, אך גם בעניי
 

 ורית. זנושאים אלו מוטלת על המועצה הא האחריות על –על כן, אנו ממליצים לא לזרות חול בעיני הציבור 
השתדלנו להשיג את המקסימום  -למרות חוסר במכרז, ולמרות המשאבים המוגבלים -עד לרגע זה  

 מהמצב, כאשר האחריות הישירה היא של המועצה. 
 

משנוכחת סוף סוף שישנן בעיות  -אל תשגה את הציבור כאילו למועצה אין כל אחריות בדבר, וכאילו עתה 
 אתה עומד להיות הגואל המושיע, ו"האחריות תעבור לאחריות ישירה של המועצה". –

 

המועצה אחראית לנושא מתחילה ועד סוף, ולהערכתינו רק הקירבה למועד הבחירות גרמה לך להוצאת 
 ימטום פומבי שכזה.אולט

 

לאור כל האמור )ולמרות הודעת החברה מהיום שהנזילה כבר טופלה( אנחנו נשמח שתכיר באחריות 
 המועצה על אחזקת הגינון , ושהמועצה תיקח אחריות מלאה ובלעדית על כל נושא הנראות בישוב.

 
 

 בברכה,
 

 נתי זרביב 
 יו"ר ועד מקומי ניצן  

 
 העתק:

  יועצת ראש המועצה  –גב' אילנית ואהל 
 תשובי ניצן 

 ועד מקומי ניצן 
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